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Številka: 013-1-2/2024-2 

Datum: 26. 2. 2024 

  Z A  P  I  S  N  I  K 
 

2.  seje Sveta zavoda Osnovne šole Hudinja,  

ki je bila v četrtek, 22. 2. 2024, ob 16.30 v sejni sobi 
 

Prisotni: Lidija Voršič, Uroš Stilin, Petra Zidar, Maja Kmecl, Branko Verdev in Nataša 

Tabaković.  

Odsotni: Tina Škrabe, Sanela Štadler, Tatjana Dremelj, Urška Kurmanšek in Jasna Žlender, kar 

je razvidno iz liste prisotnosti v arhivu OŠ Hudinja.  

 

Predsednica Sveta zavoda, gospa Lidija Voršič, je pozdravila vse prisotne in preverila 

prisotnost. Prisotnih je bilo 6 od 11 članov, kar pomeni, da je bila podana sklepčnost. 

Predlagala je dnevni red, ki so ga člani prejeli skupaj z vabilom. 

 

1. Potrditev zapisnika prejšnje seje  

2. Obravnava in sprejem zaključnega računa za leto 2023 

3. Poročilo o delovanju Šolskega sklada OŠ Hudinja v letu 2023 

4. Pobude, predlogi in vprašanja članov Sveta zavoda 

5. Aktualne informacije in razno 

6. Ugotavljanje delovne uspešnosti ravnatelja za leto 2023 

 

Pripomb na predlog dnevnega reda ni bilo, zato je bil z dvigom rok soglasno sprejet.   

K 1. točki: 

Predsednica je predlagala potrditev zapisnika prejšnje seje, ki je objavljen na spletni strani 

šole. Na glasovanje je dala naslednji sklep:  

S K L E P  št. 1:   

Člani Sveta zavoda OŠ Hudinja potrdijo zapisnik 1. seje z dne 28. 9. 2023 v predloženi 

obliki.  

Sklep je bil z dvigom rok soglasno sprejet.  

 

K 2. točki: 

Predsednica Sveta zavoda je napovedala drugo točko dnevnega reda, in sicer obravnavo in 

sprejem zaključnega računa za leto 2023. Besedo je predala računovodkinji, gospe Nini 

Ocepek, ki je predstavila poslovno poročilo, ki so ga člani Sveta zavoda vključno z vabilom  
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prejeli po elektronski pošti. Računovodkinja je predstavila vsebino Poslovnega poročila in 

izpostavila vire financiranja ter indekse rasti v primerjani z letom 2022. Poslovni izid za leto 

2023 je pozitiven in znaša 1.543 €. Pri načrtu nabav za leto 2024 sta pri opremi načrtovana 

projektorja, prenosna računalnika in fotokopirni stroj, pri tekočem vzdrževanju pa je 

načrtovana obnova zunanjega igrišča (že poteka), sanacija tribun, atletske steze, pleskanje 

šolskih prostorov, redni servisni pregledi itd. Pri kadrovskem načrtu je skupno število 

zaposlenih iz javnih sredstev ostalo nespremenjeno, na novo sta zaposlena dva javna 

delavca. V letu 2023 je bila s strani pooblaščenega zunanjega revizorja izvedena revizija, 

katere predmet so bile osebne mape zaposlenih. Ugotovljeno je bilo, da je poslovanje zavoda 

urejeno in ustrezno, za izboljšanje notranjih kontrol pa so bili podani predlogi in priporočila.  

Zaključni komentar računovodkinje je bil, da je zavod s prejetimi sredstvi v letu 2023 ravnal 

namensko in gospodarno, presežek pa bo namenjen nabavi osnovnih sredstev v letu 2024. 

Pri načrtovanju dejavnosti bomo na šoli tudi v prihodnje pozorni na finančni vidik, saj se 

zavedamo, da je vedno večje število staršev, ki ne zmorejo plačevanja stroškov za različne 

dejavnosti obveznega programa, ki so plačljive, kljub temu da je osnovna šola uradno 

»brezplačna«. Pričakovano je, da bo finančno poslovanje OŠ Hudinja v letu 2024 potekalo v 

okviru predvidenega finančnega načrta, kljub povišanju cen nekaterih energentov (elektrika, 

ogrevanje) pa pričakujemo, da bo načrtovani program dela zavoda v celoti realiziran.  

 

Predsednica je besedo predala gospodu ravnatelju, ki je pohvalil gospo Ocepek za lepo 

pripravljeno in predstavljeno poslovno poročilo in vestno ravnanje z javnim denarjem med 

šolskim letom. Povedal je, da ga skrbijo cene energentov, ki se močno višajo. Stroške 

energentov šoli pokriva Mestna občina Celje in ker občina stroške pokriva veliko 

uporabnikom, je to že razlog za skrb. Ravnatelj je še povedal, da ima šola v načrtu še sanacijo 

zunanjih športnih površin, ki so pri izgradnji prizidka odpadle, sanacijo kletnih prostorov 

(prezračevalni sistem), sanacijo stranišča v 1. nadstropju, izdelavo gladkega tlaka v avli 

pritličja, ureditev učilnic in ostalih prostorov v novem delu šole (stenske poslikave, plakati), 

ureditev zunanjih igral ter nekaterih delov šolskega parka itd.  

 

Predsednica se je ravnatelju zahvalila in v glasovanje podala naslednji 

S K L E P  št. 2 :  Svet zavoda OŠ Hudinja je obravnaval poslovno poročilo za leto 2023 in ga 

sprejme v predloženi obliki. Presežek prihodkov nad odhodki v višini 1.543 € se prenese v 

poslovno leto 2024 in se nameni za nabavo osnovnih sredstev.   

Sklep je bil z dvigom rok soglasno sprejet. 

 

K 3. točki: 

Predsednica je nadaljevala sejo s poročilom o delovanju Šolskega sklada OŠ Hudinja v letu 

2023. Predstavila je upravni odbor šolskega sklada in besedo predala gospe Ocepek, ki je na 

kratko predstavila poročilo. Šola je sredstva za šolski sklad dobila iz: 

1.) sredstev prispevkov staršev – 8 € kot obvezen prispevek in donacij iz naslova dohodnine 

0,3 %; 
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2.) sredstev zbiralne akcije papirja (znesek je bil manjši kot lani zaradi nižje cene surovin) in 

jih je šola porabila za plačilo šole v naravi, tečaje plavanja, nabavo učbenikov, revijo 

Hudinjček, stroške zaključnih ekskurzij, fotokopije, kotizacije za tekmovanja itd.; 

3.) sredstev dobrodelnega koncerta (iz leta 2015), ki so bila porabljena za pomoč socialno 

ogroženim učencem pri plačilu dejavnosti iz obveznega programa.  

 

Razlika v vrednosti 1.819 € se bo prenesla v šolski sklad za leto 2024. V načrtu poslovanja 

šolskega sklada za leto 2024 so zbiralna akcija papirja, donacije dela dohodnine (0,3 %) in 

prispevki staršev. Kljub presežku računovodkinja predlaga, da bi tudi v letošnjem letu 

staršem izdali položnico za obvezni prispevek 8 € za šolski sklad za skupne nadstandardne 

storitve za vse učence. Predsednica je upravnemu odboru šolskega sklada v podpis in 

sprejem podala Poročilo o poslovanju šolskega sklada za leto 2023 in načrt za leto 2024.  

 

K 4. točki: 

Predsednica je najavila točko Pobude, predlogi in vprašanja članov Sveta zavoda. Gospa 

Voršič je besedo predala g. ravnatelju, ki je povedal, da bi bilo običajno na tem mestu na 

vrsti kratko poročilo s seje Sveta staršev, vendar se je datum seje zamaknil v mesec marec, z 

roditeljskih sestankov pa prihajajo dobra poročila, brez posebnih težav.  

V nadaljevanju je ravnatelj povedal, da je bil s strani MIZŠ februarja na naši šoli izveden redni 

inšpekcijski nadzor na temo preverjanja in ocenjevanja znanja. Naša šola je bila izbrana 

naključno, saj je bilo naključno izbranih 20–50 šol, na katerih so opravljali inšpekcijski nadzor. 

Pregledovala se je dokumentacija (dnevniki, urniki, razporedi kontrolnih nalog itd.), potekal 

je razgovor z učenci, učitelji in ravnateljem. Ugotovljenih ni bilo nobenih večjih nepravilnosti, 

prav tako ni bila izrečena nobena prekrškovna sankcija ali opomin. Posredovanih je bilo nekaj 

navodil oziroma priporočil, ki jih bomo upoštevali pri nadaljnjem delu (pisno in ustno 

ocenjevanje, kriteriji …). Ravnatelj je zelo vesel, da ni bilo ugotovljenih nobenih večjih 

nepravilnosti, veliko stvari na šoli pa je bilo izrecno pohvaljenih in jih bodo priporočili tudi na 

drugih šolah. 

 

K 5. točki: 

Gospa Lidija Voršič je prisotne seznanila, da se bo mandatno obdobje članom Sveta zavoda 

septembra izteklo (2020–2024), zato bo potrebno izvoliti nove člane. Volitve za predstavnike 

delavcev se bodo izvedle junija 2024, volitve za predstavnike staršev pa maja 2024. Na 

Mestno občino Celje se bo poslal dopis, naj MOC imenuje predstavnike, ki ga je ga. Voršič 

tudi prebrala. Za še eno mandatno obdobje sta bila predlagana g. Branko Verdev in ga. 

Tatjana Dremelj, ga. Sanela Štadler pa je sodelovanje zaradi službenih obveznosti telefonsko 

odpovedala. Novi člani Sveta zavoda bodo imenovani za obdobje štirih let (2024–2028).  

Ravnatelj se je vsem članom zahvalil za udeležbo na sejah in konstruktivno sodelovanje ter 

pozitiven pristop do dela šole. Povedal je, da ima s Svetom zavoda same dobre izkušnje in da 

je z ustrezno podporo tega organa vodenje in delo šole veliko lažje in uspešnejše. Gospod 

Verdev je povedal, da ga takšna pohvala s strani ravnatelja veseli in izrazil prepričanje, da je  
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dobro sodelovanje vedno obojestransko – če ravnatelj upošteva oziroma je dovzeten za ideje 

in predloge članov Sveta zavoda, se ustvari medsebojno zaupanje.    

 

Gospa Voršič je v nadaljevanju besedo predala ravnatelju, ki je povedal, da je učno in vzgojno 

delo v 1. polletju potekalo v skladu z Letnim delovnim načrtom. Negativno ocenjenih 

učencev je bilo 8 %, kar je relativno veliko, ni pa to nič kritičnega, saj dobijo učenci ob 1. 

polletju opozorilo, da nekaj ne delajo dobro. V nadaljevanju jim bomo pomagali ter 

spodbujali, da popravijo ocene. Izkušnje kažejo, da velika večina učencev do konca šolskega 

leta uspe popraviti negativne ocene. Sledili so najuspešnejši učenci, ki se jih vedno javno 

pohvali in nagradi. Šola ima tudi projekt Šola lepega vedenja, kjer razredi tekmujejo v 

pridnosti pri pouku. Stalna naloga vseh zaposlenih na šoli pa je varno, urejeno in spodbudno 

učno okolje, saj urejena in varna šola ni samoumevna – zahteva vsakodnevno delo in 

ukrepanje vseh zaposlenih. Temu na naši šoli posvečamo stalno skrb.  

Ravnatelj je povedal, da tudi v tem šolskem letu dosegamo odlične rezultate na tekmovanjih 

iz znanja, kjer sta bili omenjeni tekmovanji Bober (1 srebrno) in tekmovanje iz astronomije: 

dve zlati in štiri srebrna priznanja. Ravnatelj je prepričan, da bo priznanj v tem letu še več. Na 

šoli je že potekal vpis v prvi razred, potekali so informativni dnevi za devetošolce, šolski 

parlament, kjer učenci lahko povejo, kaj se jim zdi na šoli dobro in kar jih moti. Ravnatelj je 

otroke pohvalil, da so konstruktivni, da znajo povedati in utemeljiti, kako doživljajo šolo, delo 

na šoli. Omenjen je bil tudi zimski športni dan, napoved izdaje prve številke Hudinjčka, 

napoved dveh upokojitev učiteljic (T. Brešan, T. Braček), pregled hospitacij itd. Ravnatelj je 

na koncu povedal, da je bilo v letošnjem letu  nekaj menjav glede zaposlitev, vendar smo 

kljub temu uspeli vse menjave ustrezno nadomestiti, zato meni, da ima OŠ Hudinja zelo 

dober pedagoški in tehnični kader in tudi zato dosegamo tako dobre učne in vzgojne 

rezultate.  

 

K 6. točki: 

Ker ni bilo vprašanj, je predsednica prešla na zadnjo točko dnevnega reda, in sicer 

Ugotavljanje delovne uspešnosti ravnatelja za leto 2023. Predsednica se je zahvalila 

ravnatelju ter ga prosila, da zapusti sejo, saj mora Svet zavoda to točko obravnavati sam. 

Povedala je, da bomo v nadaljevanju seje obravnavali delovno uspešnost ravnatelja za 

preteklo koledarsko leto. 

Gospa Voršič je predstavila rezultate ravnateljevega dela v letu 2023 in vse, kar je bilo 

povezano z uspešnim vodenjem šole (podatki o realizaciji, dobri rezultati na tekmovanjih, 

NPZ, raziskovalno delo, veliko kvalitetno izvedenih prireditev, projektov, šolsko glasilo, šolski 

plesi, dobro sodelovanje s starši, dobro poslovanje šole, publikacije, zbiralne akcije papirja, 

šolski parlament, ankete itd.). Predsednica je predlagala, da se ravnatelju pri vseh štirih 

točkah podeli najvišje število točk. Udeleženci so se z dvigom rok strinjali, da se ravnatelju 

dodeli vseh 100 % in v potrditev predlagala naslednji  
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S K L E P  št. 3: Svet zavoda OŠ Hudinja je v skladu s Pravilnikom o ocenjevanju delovne 

uspešnosti ravnatelja ugotovil, da je ravnatelj Jože Berk za leto 2023 dosegel 100 %  

vrednosti meril za ugotavljanje višine dela plače za delovno uspešnost. Svet zavoda 

predlaga, da se za delovno uspešnost ravnatelja nameni 5 % polletne mase osnovne plače.   

Z dvigom rok je bil sklep potrjen. 

 

Sledile so čestitke ravnatelju ter obrazložitev doseganja vseh 100 % vrednosti meril za 

ugotavljanje višine dela plače za delovno uspešnost.  

 

Za konec se je predsednica vsem zahvalila za 4-letno sodelovanje in jim želela vse dobro v 

prihodnje. Seja se je zaključila ob 17.25. 

 

Zapisala:          Lidija Voršič, 

Petra Vrečko                                                                                                 predsednica Sveta zavoda 

                                                  

 

 


